

## Ungdomsstyrelsen KBoif – Mötesprotokoll från möte den 9 mars 2020

### Närvarande:

Ungdomssektionen			
Lasse Björkström	X	Joakim Dyberg	-
Charlotte Jespersen	X	Ola Ekström	X

F16 (födda -04)					
Markus Friberg	Tränare	X	Sofia Persson	Lagrepresentant	X
Kenneth Persson	Tränare	X	Viktoria Friberg	Lagrepresentant	X
P13 / P14 (födda -06 /-07)					
Måns Borg	Tränare	X	Agnetha Hansen	Lagrepresentant	X
Martin Gustafsson	Tränare	-	Sigal Teiblum Kromann	Lagrepresentant	X
Richard Nennebrandt	Tränare	X			
P12 (födda -08)					
Markus Pålsson-Randau	Tränare	X			
Richard Nennebrandt	Tränare	X			
Daniel Unnerbäck	Tränare	-			
P10 / P11 (födda -09/-10)					
Lasse Björkström	Tränare	X	Charlotte Jespersen	Lagrepresentant	X
Christian Jönsson	Tränare	X	Elisabeth Åberg	Lagrepresentant	X
Mattias Nilsson	Tränare	X			
Peter Berglund	Tränare	-			
Johan Paulsson	Tränare	-			
P8 / P9 (födda -11/-12)					
Tobias Persson	Tränare	X	Ola Ekström	Lagrepresentant	X
Caroline Rasmussen	Tränare	-			
P6 / P7 (födda -13/-14)					
Håkan Nilsson	Tränare	-	Therese Andersson	Lagrepresentant	X
Thomas Svensson	Tränare	X			
Britta Nylinder	Tränare	X			

### Dagordning

1. Mötets öppnande
2. Gemensam information
3. Lagledare – info och diskussion
4. Lagrepresentanter – info och diskussion
5. Summering & avslutning

- 
1. Mötets öppnande
  2. Gemensam information
    - a. **Föreningens situation** – Ungdomssektionen informerade kort om klubbens generella situation med stöd av Elisabeth, kassör i huvudstyrelsen. Åtgärder har vidtagits för att få ekonomin i balans, t.ex. uppsägning av vaktmästare på Brahevallen. Som tidigare informerats om kommer det krävas en större insats av tränare, lagrepresentanter och föräldrar när det gäller t.ex städning av Brahevallen efter matcher. Huvudstyrelsen håller på att lösa olika frågor, t.ex. gräsklippning på Brahevallen.

- b. **Ungdomssektionens verksamhet** – Ungdomssektionen finns till för att på olika sätt stötta ungdomsverksamheten i föreningen och vill ha en aktiv dialog med tränare, lagrepresentanter och huvudstyrelsen. Vi är en del nya medlemmar i Ungdomsstyrelsen, men kommer utveckla och anpassa verksamheten efterhand. Ytterligare lagrepresentanter behövs i vissa åldersgrupper, just nu saknas lagrepresentant t.ex. för P12-laget och P8/P9-laget.
- c. **Ungdomssektionens kassa/ekonomi** – Ungdomssektionens kassa är för tillfället ca 29 000:-.
- d. **Laget.se** - Laget.se ska inom klubben användas och kontinuerligt uppdateras med aktuella spelare, föräldrar och roller för samtliga lag. Viktigt att också samtliga ledare registerar antalet närvarande på träningar och andra aktiviteter, eftersom klubben får LOK stöd baserat på dessa uppgifter. Lagledare och/eller lagrepresentanter måste se till att korrekt data matas in i händelse av kontroll och om samarbete sker med lag utanför Kågeröd, kan bara ett av lagen lägga in aktiviteter och närvaro. En av deltagarna på mötet hade vid sökning på sitt eget namn på internet fått upp inlägg som skrivits på laget.se. Ungdomsstyrelsen kollar upp vilken sekretess som finns och vad som gäller kring t.ex. GDPR. Benämningar på lagen på laget.se (om lagen ska benämnas med födelseår eller ålder) får diskuteras inom Ungdomssektionen.
- e. **LOK stöd** - LOK-stöd kan sökas av varje idrottsförening, ansluten till något av de specialidrottsförbund som tillhör RF och som bedriver verksamhet för deltagare i åldern 7–25 år. LOK-stödet finns för att stödja föreningsdriven barn- och ungdomsidrott. Mer information finns på Riksidrottsförbundets hemsida: <https://www.rf.se/bidragochstod/lok-stod/>  
Årligen ansöker Huvudstyrelsen om LOK-stödet baserat på närvaroregistreringen på Laget.se.
- f. **Protokoll på laget.se efter varje möte** - Protokoll från Ungdomsstyrelsens möten läggs upp på laget.se på Kågeröd Boifs lagsida under fliken Dokument. Deltagarna på mötet önskade också att e-mail skickas ut då protokollen är klara och uppladdade.
- g. **Nya 9-mannamål på Brahevallen** – Nya mål har köpts in, men inte ännu monterats ihop.
- h. **Första hjälpen-förbandslåda i Lunnahallen/egen förbandslåda på matcher** – Jocce är ansvarig för att se till att förbandslåda köps in till Lunnahallen. Varje lagledare har dock ansvar för att se till att varje lag har förbandslåda med sig på matcher.

### 3. Lagledare

- a. **Träningsarbete mellan lagen** – Möjligheter till samarbete mellan lagledare diskuterades. För de tränare som vill ha inspiration till nya övningar, så kan ett bra sätt vara att medverka vid ett annat lags träning. I övrigt sker redan samverkan mellan olika lag och spelare lånas mellan lagen vid behov.
- b. **Marknadsföring** – hur kan vi få in fler spelare till klubben? Ungdomsstyrelsen ska sammanställa ett informationsblad om fotbollsföreningens ungdomsverksamhet som ska sättas upp på vissa platser i byn och läggas ut på sociala medier och t.ex. Schoolsoft. Förslag kom också om att undersöka möjlighet till annonsering i Lokaltidningen eller sponsrat inlägg på Facebook. Förslag kom också om att kolla med skolan om fysiska

lappar kan delas ut till skolbarnen. I samråd med Huvudstyrelsen diskuteras också en Öppet hus-dag med andra föreningar i byn.

- c. **Öppen kvällsträning under våren** - Lasse har ett förslag om att tränare under våren kan turas om att vara närvarande och anordna en öppen fotbollsträning på konstgräsplanen vid skolan för alla som är intresserade någon timme per vecka, för att fånga upp fotbollsintresserade ungdomar.
- d. **Sommarfotboll** – deltagarna på mötet var positiva till att anordna Sommarfotbollsturnering såsom det arrangerats tidigare år, vilket innebär att samtliga ungdomslag bjuds in en dag för en gemensam turnering med mixade lag. Ungdomsstyrelsen fortsätter att planera för detta. Möjligheterna till att anordna fotbollsskola i Kågeröd under sommaren diskuterades, men kräver mycket engagemang från ledare och är något vi får återkomma till längre fram. Fotbollsskola har anordnats av Svalöv, men ofta kommer sen information. Ungdomsstyrelsen får i uppdrag att kontakta Svalöv för att se om det finns något planerat i år.
- e. **Utbildningsbehov/grönt kort** – utbildningsbehovet hos ledarna diskuterades och visst behov tycks finnas. Vissa ledare har inte genomfört grönt kort-utbildning och vissa är intresserade av Lagledarutbildning nivå C. Separat mail kommer skickas ut, så att varje lag och lagledare får återkomma med sina specifika behov, och sedan får vi undersöka möjligheten att anordna eller ansluta till redan planerade utbildningar hos andra föreningar.
- f. **Kommunikation mellan lagledare och Ungdomssektionen – hur kan vi förbättra oss?** Generellt uppfattar deltagarna som att informationen just nu fungerar bra. Ungdomsstyrelsen uppmanar lagledarna att snabbt svara på e-mail då input behövs, samt att inte svara med cc till samtliga på mailet. Vid frågor till Ungdomssektionen ska e-mail primärt användas: [ungdomssektionenboif@gmail.com](mailto:ungdomssektionenboif@gmail.com).
- g. **Material/kläder till ledarna** – Lasse har undersökt ledarnas behov av kläder och delade också ut kläder till de som beställt. Finns ytterligare behov ska Lasse kontaktas. Övriga behov diskuterades och Lasse kompletterar enligt önskemålen. Viktigt att understryka är att **inga ledare får lov att själva kontakta Sydsport och göra beställningar som faktureras klubben**. Alla beställningar måste gå genom Lasse. Förslag kom upp om att undersöka möjligheterna att ta fram ett förslag med modell och tryck för träningsoveraller som sedan kan finnas tillgängligt på Sydsports hemsida för varje lag att välja och bekosta själva. Ungdomssektionen undersöker denna möjlighet.

#### 4. Lagrepresentanter

- a. **Uppgifter och roll som lagrepresentant** – Rollen som lagrepresentant diskuterades och erfarenheter mellan lagen utbyttes. Lagrepresentanter ska underlätta för tränarna och kan t.ex. ta hand om närvarorapporteringen i laget.se, adminstera laget.se och informationen där, se till att alla föräldrar får viktig information, bistå med planering och samåkning inför matcher, göra kioskschema för övriga föräldrar samt planera sociala aktiviteter för laget utanför fotbollsplanen.
- a. **Marknadsföring** – hur kan vi få in fler spelare till klubben? Frågan behandlades tidigare under mötet – se ovan.

- b. Kiosk** – Nya ansvariga för kioskverksamheten är Sara Björkström och Maria Randau. Mer information kring kioskverksamheten kommer längre fram.
- c. Sommarfest** – Sommarfest med Ungdomssektionen, lagledare och lagrepresentanter och deras barn planeras till 30 maj. Inbjudan och mer information kommer senare.
- d. Övriga frågor** – En del tjejer födda 2011/2012 har uttryckt intresse för att börja spela fotboll och har bjudits in till träningar. Eftersom det just nu bara finns en ordinarie tränare i denna åldersgrupp kan det bli utmanade att ta hand om många nya spelare. Om många tjejer är/blir intresserade kan kanske möjligheten finnas för ett tjejlag, men då behövs fler tränare. Beroende på intresserade får frågan tas upp igen för diskussion på kommande möten med Ungdomssektionen.

## **5. Summering & avslutning**

Avslutningsvis diskuterades hur ofta lagledare och lagrepresentanter ska bjudas in av Ungdomssektionen för gemensamma möten, men förslaget blir att Ungdomssektionen kallar vid behov, med 3-6 månaders intervall. Mötet avslutades.